

WAS IST LOS AM DIENSTAG

Guten Morgen!
Nutze diesen Tag, um jeden Moment
auszukosten und ihn mit den Menschen
die Du liebst, zu etwas unvergesslichem
zu machen!

WHAT TO DO ON TUESDAY

Good Morning!
Spend today enjoying every moment
and making memories with the people
you love!



ElGounaRedSeaHotels



ElGounaHotels

elgouna.com

hotels.elgouna.com

orascomhm.com

GORGEOUS
It's *El Gouna!*



ORASCOM
Hotels Management

ACTIVITY OF THE DAY

At El Gouna, every-day is a water sports perfect day! Thanks to **Sliders Cable Park**, the first of its kind facility in Egypt that provides great infrastructure for those who love to wakeboard and water-ski, or enjoy the floatable Aqua Park!

For reservations and more information, contact your Hotel's Front Desk.

Venue

Sliders Cable Park - close to El Gouna's main gate

WHERE TO DINE

Are you a fan of home made Italian pasta? Then **Pasta Basta** is the place for you. A colourful yet cosy restaurant in Downtown, with a charming atmosphere overlooking the lagoon. Free WIFI and special kids area. Don't let the name fool you, the menu includes a variety of options other than just pasta, not to mention, their very own special Italian homemade ice cream from **Il Gelato**.

Dine Around El Gouna Privileges apply

Venue

Pasta Basta, El Kafr, Downtown

AKTIV-PROGRAMM

In El Gouna ist jeder Tag der perfekte für Wassersport. **Dank des Sliders Cable Park**, der erste Aqua-Fun-Park dieser Art in Ägypten, kommen Wassersportler voll auf Ihre Kosten: Wakeboarden, Wasserski und Poolclub - für jeden ist etwas dabei!

Für weitere Informationen und Buchungen einfach an der Rezeption melden.

Location: Sliders Cable Park - in der Nähe El Gouna Entrance

GENUSS-EMPFEHLUNG

Lieben Sie handgemachte italienische Pasta und frische Pizza? Dann kommen Sie ins **Pasta Basta**. Direkt an der Lagune gelegen besticht das Restaurant durch seine farbenfrohe, charmante Atmosphäre. Zudem gibt es freies WLAN und einen Kinderbereich. Kleiner Tip: unbedingt das selbstgemachte Eis im **IL Gelato** probieren!

Es gilt das Dine Around El Gouna-Programm Bedingungen

Location: Pasta Basta, El Kafr, Innenstadt

YOUR NIGHT OUT

How big of a movie aficionado are you? El Gouna is home to a high-tech cinema complex with 3 screens showing the latest Movies. Every day, 5 showings and 3 different movie genres – Action, Drama and Animation. For the current Movie schedule, please contact your Front Desk.

Venue: SeaCinema

This is only a sample of what can be done in El Gouna. For a full destination overview, please refer to El Gouna App.

TIPS FOR A GREAT STAY

Ask your hotel to arrange for a picnic basket and visit El Gouna Farm for a fun family day. Don't forget to take lots of family pictures!

Venue: El Gouna Farm

DEIN ABEND-DEINE NACHT

Sind Sie ein richtiger Film-Fan? Dann besuchen Sie den hightech Kinokomplex **El Glouna Sea Cinema**. Die neuesten Blockbuster aus den Bereichen Aktion, Drama und Animation werden jeden Abend auf mehreren Leinwänden präsentiert. Für das aktuelle Kinoprogramm wenden Sie sich bitte an Ihre Rezeption.

Location: SeaCinema

TIPS FÜR EINEN UNVERGESSLICHEN URLAUB

Fragen Sie in Ihrem Hotel nach einem mit Leckereien gefüllten Picknickkorb und besuchen Sie die El Gouna Farm um einen Familienabenteuer-Tag zu erleben. Nicht vergessen: Erinnerungsfotos schießen!

Location: El Gouna Farm